
DISNEY’S ROYAL BANQUET  迪士尼皇室盛宴
Celebration in Victorian Splendor  維多利亞式場地設計 綻放華麗氣派

Terms and Conditions:

• The above prices are valid until December 31, 2021

• Enhanced Experience arrangements are subject to availability upon confirmation

• Minimum 50 event participants are required

• The above prices are subject to change without prior notice

條款及細則：

• 以上價目有效期至2021年12月31日

• 有關升級宴會體驗安排，需於活動確實後視乎供應情況而定

• 最少參與人數為50人

• 以上價目如有任何更改恕不另行通知

Let our award-winning chefs and caterers regale your guests with culinary magic, whether it’s a power luncheon, light 
buffet or full-course banquet. You’re also recommended to make use of our spacious ballroom to hold Gala events, 
award presentation ceremonies or themed parties, and leverage on our Disney Characters and world-class live 
entertainment to uplift your events. You can even design a menu from our selection of mouthwatering dishes, or talk 
to our planners if you have something unique in mind. Rest assured you’ll be spoiled for choices.

無論您選擇以高貴的商務午餐、輕量的自助餐或盛大的晚宴款待您的賓客，我們屢獲殊榮的廚師團隊定會竭盡所能為您施展烹調魔

法。樂園度假區典雅寬敞的宴會廳是舉辦大型商務活動或頒獎典禮的理想場地。您更可邀請迪士尼朋友或以迪士尼的世界級娛樂表

演籌劃一場主題派對。歡迎您從我們精心炮製的佳餚美饌中挑選您喜愛的菜單，如果您有具體獨特的想法，可與我們的統籌專員聯

絡，我們會為您妥善安排，提供令人稱心滿意的服務。

Lunch Selection

• Buffet at HK$560 per person

• Western set at HK$560 per person

• Chinese set at HK$7,088 per table of 12 persons

Dinner Selection

• Buffet at HK$740 per person

• Western set at HK$740 per person

• Chinese set at HK$9,088 per table of 12 persons

* Diversified menus are available for selection at additional charges

午餐選項

• 自助午餐每位港幣$560

• 西式午餐每位港幣$560

• 中式午餐每席港幣$7,088供12位用

晚餐選項

• 自助晚餐每位港幣$740

• 西式晚餐每位港幣$740

• 中式晚餐每席港幣$9,088供12位用

* 備有多款菜譜選擇，每款均設附加收費

• HK$240 per person/ HK$2,800 per table of 12 persons includes 3 

hours unlimited serving of soft drinks, mineral water, local beer and 

orange juice

•  Additional HK$60 per person/ HK$700 per table of 12 persons to 

enjoy unlimited serving of house wines

• 每位港幣$240/每席港幣$2,800（可供12人）包括三小

時無限量供應汽水、礦泉水、本地啤酒及橙汁

• 另加每位港幣$60/每席港幣$700（可供12人）更可無

限量供應餐酒

• Audio Visual Package

• High definition LED wall (dimension 36 feet x 10 feet)

• Disney talent performance or mini stage show

• Disney Character greeting and group photo opportunity 

• Disney decorated backdrop and venue set up

• 影音設備套餐

• 高清電子顯示屏幕 (36尺 x 10尺)

• 迪士尼娛樂表演 

• 與迪士尼朋友見面及合照 

• 迪士尼特色佈景板及場地佈置

Beverage Options (plus 10% service charge) 餐飲套餐選擇(另加10%服務費)

Enhanced Experiences (subject to additional charges) 升級宴會體驗(需額外收費)

Banquet Options (plus 10% service charge) 宴會形式選擇(另加10%服務費)

©Disney

Capacity / set up of event venues and event timing may be adjusted in accordance with the applicable Prevention and Control of Disease Regulations. 
活動場地的可容納人數 /佈置及活動時間會因應適用的預防及控制疾病規法例而作出適當調整。

Images are for marketing purposes only and do not represent our current health and safety measures (such as mask and social distancing guidelines).
Please visit our official website for details before you visit.
圖像僅作推廣用途，並未反映目前適用的健康及安全措施（例如佩戴口罩及保持社交距離）。詳情請於到訪前瀏覽官方網站。

Information is correct as of Mar 2021 and it is subject to change without prior notice.
所有內容更新至2021年3月為止，並可隨時修改而無須事先通知。


